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استاندار گلستان :
پرداخت تسهیلات ودیعه مسکن به 

جوانان گلستانی
با اشاره به پرداخت هزار  استاندار گلستان 
میلیارد تومان ودیعه مسکن در ۳۶ ماه گذشته 
به زوج های جوان گفت: وام مسکن تنها مختص 
افراد تحت پوشش سازمان های حمایتی نیست 
ودیعه  تسهیلات  از  می توانند  جوانان  همه  و 
مسکن بهره مند شوند.استاندار گلستان ۱۳ آبان 
گلستان.  رسانه  اصحاب  با  خبری  نشست  در 
اظهار کرد: در دو مرحله سفر شهید جمهور به 
گلستان ۲۴۸ مصوبه با ۲۵ میلیارد و ۶۰۰ میلیون 
تومان پروژه عمرانی و ۱۳ هزار و ۷۰۰ میلیارد تومان 
تسهیلات و اشتغالزایی داشتیم که منشا خیر و 
برکات بسیاری برای استان شد.وی با بیان اینکه 
نرخ مشارکت اقتصادی استان از ۳۷.۵ درصد در 
سال ۱۴۰۰ به ۴۰.۹ درصد در سال ۱۴۰۳ رسید، 
عنوان  متوالی  سال  دو  گلستان  استان  گفت: 
رتبه دوم کشور به عنوان امن ترین استان کشور 
کرده   کسب  را  اقتصادی  سرمایه گذاری  نظر  از 
است.استاندار گلستان ادامه داد: تولید ناخالص 
داخلی استان از ۶۱ همت در انتهای سال ۹۹ به 
۲۳۶ همت در انتهای سال ۱۴۰۲ رسید و علاوه بر 
آن صادرات استان گلستان در مدت مشابه به 
قزاقستان از ۱۵ درصد به ۴۳ درصد رسید.زنگانه 
امضای تفاهم نامه همکاری در زمینه های مختلف 
جمهوری  بین  فرهنگی  و  اقتصادی  تجاری، 
افزایش  همچنین  و  تاتارستان  و  ایران  اسلامی 
بین  فرهنگی  و  اقتصادی  تجاری،  فعالیت های 
جمهوری اسلامی ایران و ترکمنستان و قزاقستان 
را  از اتفاقات خوب انجام شده در  استان گلستان 
کرد:  بیان  و  برشمرد  گذشته  ماه  مدت ۳۶  در 
در مدت ۳۶ ماه ۱۱۲ هزار میلیارد تومان توسط 
بانک ها به مردم گلستان تسهیلات پرداخت شده 
است.این مقام مسئول تصریح کرد: هزار میلیارد 
تومان وام ودیعه مسکن پرداخت شده که اغلب 
افراد کم برخوردار بوده است به غیر از افراد تحت 
پوشش سایر جوانان می توانند با مراجعه بانک 
ها از وام ودیعه مسکن بهره مند شوند.وی کاهش 
نرخ بیکاری در تابستان ۱۴۰۰ از ۸.۵ درصد به ۷.۹ 
را از جمله بهترین اتفاقات خوش استان گلستان 
در ۳۶ ماه گذشته دانست و افزود: نرخ اشتغال 
۳۴.۳ در تابستان ۱۴۰۰ به ۳۷.۷ در تابستان ۱۴۰۳ 
اشتغال  هزار   ۳۵ ایجاد  از  است.زنگانه  رسیده 
منجر به بیمه تامین اجتماعی در ۳۶ ماه گذشته 
)اشتغال پایدار( خبر داد و گفت: استان گلستان 
در حوزه اشتغال بانوان تیز بسیار موفق عمل کرده 
از افزایش ۹ برابری یارانه و پرداخت  است.وی 
۱۹.۹ هزار میلیارد تومان تا پایان مهر ۱۴۰۳ در 
استان خبر داد و بیان کرد: استان کمترین میزان 
فقر در کشور از نظر اقلام خوراکی داشته است.
استاندار گلستان گفت: افزایش اعتبارات عمرانی 
از ۱/۵ همت در سه سال پایانی دولت دوازدهم 
به ۳۶ همت طی سه سال گذشته رسیده و از 
مجموع ۱۲۰۰ پروژه نیمه تمام بیش از ۵۰۰ پروژه 

تکمیل شده است.

 مشاركت ماشین آلات شركت
 نفت و گاز مسجدسلیمان در 

خاكبرداری و تسریع در روند 
ایمن سازی تپه رانشی

و  مسجدسلیمان  شهرداری  درخواست  با 
موافقت مدیرعامل شرکت بهره برداری نفت و گاز 
این  را ه سازی  آلات  ماشین  مسجدسلیمان، 
شرکت برای تسهیل در تردد شهروندان به میدان 
آمدند. پروژه ایمن سازی تپه رانشی مشرف بر 
فصل  در  اخیر  سالهای  که طی  نمره یک  بلوار 
زمستان موجب به خطر افتادن جان شهروندان 
شده بود طی ماه های گذشته توسط شهرداری 
مسجدسلیمان اجرا گردید و به دلیل مسدود 
شدن راه دسترسی ۲ منطقه پرجمعیت بی بیان 
و بهداری موجب اعتراضاتی از سمت شهروندان 

شد.
پروژه  اجرایی  روند  در  تسریع  منظور  به 
مذکور و تسهیل در با زگشایی مسیر عبور و مرور 
شهروندان، تعداد ۶ دستگاه تریلرکمپرسی  به 
قرار  شهرداری  اختیار  در  شبانه روز   ۳ مدت 
گرفت تا نسبت به تخلیه خاک و سنگ ناشی از 

ایمن سازی تپه مشارکت داشته باشند.

مسوول مرکز مدیریت راه های اداره کل 
راهداری آذربایجان شرقی خبر داد؛

ثبت بیش از ۲۱ میلیون و ۳۰۰ هزار 
 تردد خودرو در مسیر

 تبریز - ایلخچی

مدیریت  مرکز  مسوول  فلاح:  اسد   - ابتکار 
راه های اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای 
 - تبریز  جاده  اینکه  بیان  با  آذربایجان شرقی 
ایلخچی از مسیرهای پرتردد استان به شمار می 
رود، گفت: از ابتدای سال جاری تا اول آبان ماه 
بیش از ۲۱ میلیون و ۳۰۰ هزار تردد خودرو در این 
مسیر ثبت شده است. حسین بلوکی افزود: تردد 
این حجم از خودروهای سبک و سنگین در این 
مسیر موجب بروز ترافیک و در برخی موارد بروز 

تصادفات جاده ای در این جاده می شود.
وی اظهار کرد: در این بازه زمانی مسیر رفت 
و برگشت کنارگذر جنوبی شهید کسایی)باسمنج- 
از ۲۵  بیش  ثبت  با  باسمنج(  )تبریز-  و  تبریز( 

میلیون تردد، پرترددترین مسیر استان بود.
مسوول مرکز مدیریت راه های اداره کل راهداری 
گفت:  آذربایجان شرقی  جاده ای  نقل  و  و حمل 
در هفت ماه سال جاری بیش از ۲۳۸ میلیون و 
۹۰۰ هزار دستگاه خودرو در جاده های استان تردد 
کردند که این تعداد تردد نسبت به مدت مشابه 

سال گذشته ۲ درصد افزایش یافته است.
بلوکی، با بیان اینکه این تعداد تردد توسط ۹۸ 
( در راه های  ) برخط  آنلاین  دستگاه ترددشمار 
مختلف استان ثبت شده است، ادامه داد: از کل 
تردد ثبت شده در جاده های مختلف استان، ۱۲ 
درصد مربوط به وسایل نقلیه سنگین و ۸۸ درصد 
مربوط به وسایل نقلیه سبک است. وی با اشاره 
کیلومتر   ۲۳۵ دارای  آذربایجان شرقی  اینکه  به 
راه  کیلومتر  بزرگراه، ۹۲۲  کیلومتر  آزادراه، ۴۵۳ 
اصلی، ۲ هزار و ۷۵ کیلومتر راه فرعی و ۱۰ هزار 
یادآور شد:  است،  روستایی  راه  کیلومتر  و ۴۴۱ 
مسیر رفت و برگشت تبریز- صوفیان با بیش از ۱۶ 
میلیون و ۴۰۰ هزار تردد در رده سوم پرترددترین 
مسیرهای استان بوده و مسیرهای رفت و برگشت 
آذرشهر- ایلخچی و آزادراه تبریز- زنجان از دیگر 

مسیرهای پرتردد استان در سال جاری هستند.

سی و یکمین نشست روسای بهبود 
روابط کار و امور اجتماعی مناطق 

نفت خیز جنوب 

سی و یکمین نشست روسای و کار شناسان 
بهبود روابط کار و امور اجتماعی با حضور رئیس 
بهبود روابط کار و امور اجتماعی مناطق نفت خیز 

جنوب به میزبانی شرکت آغاجاری برگزار گردید.
مدیر منابع انسانی شرکت نفت و گاز آغاجاری 
ضمن خیر مقدم اقدامات هدف از برگزاری این 
تنگناهای  را رفع مشکلات،چالش ها و  نشست 
با تعامل و همدلی میان شرکت ها بر  کارکنان 
شمرد . مهندس جهانگیر نوئی با تشریح اقدامات 
شرکت در حوزه منابع انسانی بیان کرد: در حال 
حاضر وظیفه رفع و حل و فصل بسیاری از مسائل 
و مشکلات کارکنان بر عهده همکاران بهبود روابط 
کار و امور اجتماعی است که این نشان از نقش 

بی بدیل و ارزشمند این همکاران دارد.
در ادامه رئیس بهبود روابط کار و امور اجتماعی 
نیز هدف  نفت خیز جنوب  مناطق  ملی  شرکت 
و  فنی  راهکار  ارائه  را  ها  نشست  این  برگزار  از 
تخصصی برای کمک به همکاران دانست و عنوان 
کرد: از مهمترین راهبردهای توسعه در هر جامعه 
علاوه بر توسعه اقتصادی و اجتماعی ، توسعه 

سرمایه های معنوی در آن جامعه است.
اهمیت  بر  تاکید  با  نژاد  نوروزی  خانم  سرکار 
آسیب های  مقوله  در  افزود:  انسانی  نیروی 
و  آموزش  و  هستیم  بهبود  دنبال  به  اجتماعی 
توانمندسازی کارکنان یکی از موارد مهم است که 

باید بیشتر به آن پرداخته شود.

 محمد شکوهی فر فرمانده نیروی زمینی سپاه:

اسلامی  انقلاب  پاسداران  سپاه  زمینی  نیروی  فرمانده 
منطقه جنوب  در  گرفته  تروریستی صورت  اقدامات  گفت: 
شرق کشور اتفاقی نبوده و با هدایت سرویس های دشمن 

صورت می گیرد.
سردار سرتیپ پاسدار محمد پاکپور، فرمانده نیروی زمینی 
طوایف  سران  همایش  در  اسلامی  انقلاب  پاسداران  سپاه 
داشت:  اظهار  بود،  شده  برگزار  زاهدان  شهرستان  در  که 
خرسندم امروز که در جمع شما عزیزان در این مکان قرار 

دارم.
پاکپور تصریح کرد: ریش سفیدان و طوایف نقشی مهم در 
تامین امنیت منطقه دارند و این همایش بزرگ در راستای 

تبیین این مسئله مهم صورت گرفته است.
و  از دو سوم شهدای غزه کودک  بیش  امروز  افزود:  وی 
اسلامی  کشورهای  برخی  که  شاهدید  شما  و  هستند  زنان 
فلسطین  مظلوم  مردم  با  قومی  و  مذهبی  قرابت  دارای  که 
می باشند کنار نشسته و شاهد جنایات رژیم صهیونیستی 

هستند.
اسلامی  انقلاب  پاسداران  سپاه  زمینی  نیروی  فرمانده 
فلسطین  مظلوم  مردم  از  دفاع  میدان  در  امروز  گفت: 
و  یمن  مقاومت  لبنان،  الله  ایران، حزب  اسلامی  جمهوری 
سایر جبهه مقاومت ایستاده و با تمام توان در این میدان 

وارد شده است.
پاکپور تصریح کرد: امروز جبهه مقاومت در میدان دفاع از 
فلسطین ایستاده و عزیزترین فرزندان خود را همچون سید 
حسن نصرالله، شهید زاهدی، شهید نیلفروشان و ... فدای 

این مسیر مقدس نموده اند.
وی افزود: تحرکات اشرار مزدور دشمن در منطقه جنوب 
به  است  جنایتکار صهیونیستی  رژیم  با  همراه  کشور  شرق 
انجام داد مزدوران  اقدامی  این رژیم  ای که هر زمان  گونه 
آن ها نیز در جنوب شرق اقدامی تروریستی را علیه مردم 

عزیز ما رقم زدند.
فرمانده نیروی زمینی سپاه تاکید کرد: همزمان با شهادت 
صادق،  وعده  عملیات  سوریه،  در  زاهدی  شهید  سردار 
تروریست   ... و  ما  علیه کشور  رژیم صهیونیستی  عملیات 
به  این مسئله  که  اجرا کردند  را  های مزدور عملیات هایی 

هیچ وجه اتفاقی نیست.
پاکپور در ادامه گفت: در زمان عملیات وعده صادق ۲ که 
ایران ضربه سنگینی به پیکره دشمن صهیونیستی وارد کرد 
توسط  منطقه  این  در  ما  مردم  علیه  تروریستی  عملیات   ۴
مزدوران دشمن صورت گرفت که این اقدامات اتفاقی نیست.

های  سرویس  داریم  دقیق  اطلاع  ما  کرد:  تاکید  وی 
برخی  در  مختلف  جلسات  برگزاری  با  دشمن  اطلاعاتی 
اقدام  مامور  را  تروریستی  منطقه، گروهک های  کشورهای 

در جهت بی ثبات سازی منطقه کرده اند.
پاکپور تصریح کرد: فردی که روز گذشته توسط سربازان 
از  یکی  رسید  هلاکت  به  الله  عجل  زمان  امام  گمنام 
بیگانه  اتباع  از  که  بود  تروریستی  های  گروهک  سرکردگان 
به حساب می آمد؛ تروریست های مزدور فعال در منطقه 
به هیچ وجه ایرانی نیستند و با جعل مدارک ایرانی در حال 

اقدام تروریستی علیه مردم ما هستند.
وی افزود: امروز اگر مرز در حال کنترل است بابت این 
مسئله است که مزدوران دشمن بنا بر اعترافات خودشان در 
از مرز عبور کرده و به داخل کشور  بران،  پوشش سوخت 
عملیات  در  که  تاجیک_افغان  تبعه  کنند. هجده  می  ورود 
های راسک، چابهار و پارود کشته شدند، انتحاری بودند که 

در پوشش سوخت بران از مرز عبور کردند.
ناامن  برای  افراد  این  گفت:  سپاه  زمینی  نیروی  فرمانده 
سازی کشور در راستای خدمت به رژیم صهیونیستی به این 
منطقه تردد می کنند؛ دشمن تلاش دارد با اینگونه اقدامات 

کشور را دچار چالش جدی کند.
امروز مرز در راستای  تاکید کرد: کنترل  ادامه  پاکپور در 
طرح  است؛  خودمان  امنیت  تامین  برای  دشمن  با  مقابله 
هایی که سپاه برای معیشت مردم در مرز انجام می دهد 
به هیچ وجه منفعتی برای سپاه ندارد و این تنها برای مردم 

منطقه است.
منطقه  مردم  خواسته  دشمن،  مزدوران  با  مقابله  امروز 
است زیرا امنیت مسئله ای حیاتی و مهم برای همگان است؛ 
امنیت با خود مردم در منطقه رقم می خورد همانگونه که 

دود ناامنی در چشم خود مردم می رود.
وظیفه مردم منطقه است که نسبت به امنیت دلسوزانه 
کنند؛  اقدام  دشمن  مزدوران  علیه  خودشان  و  کرده  ورود 
شرق  جنوب  منطقه  در  گرفته  صورت  تروریستی  اقدامات 
کشور اتفاقی نبوده و با هدایت سرویس های دشمن صورت 
می گیرد. دشمن از طریق این گروهک های مزدور به دنبال 

ایجاد کمای امنیتی در کشور ما هستند.

ویس های امنیتی دشمن است وریستی جنوب شرق با هدایت سر اقدامات تر

 زاهدان محمد شکوهی فراستاندار:
عزم نظام و دولت بر توسعه سیستان و بلوچستان است

استاندار سیستان و بلوچستان گفت: نظام، حاکمیت و دولت چهاردهم عزم 
خود را بر توسعه این استان جزم کرده، در کلان کشور همه پای کار هستند و در 

استان نیز باید این مهم اولویت مدیران قرار گیرد و همه پای کار باشند.
منصور بیجار در اولین جلسه شورای اداری سیستان و بلوچستان پس از 
انتصاب به عنوان استاندار این استان ضمن قدردانی از اقدامات استاندار سابق 
در مدت سکانداری استانداری سیستان و بلوچستان افزود: در آن بازه زمانی 
اقدامات درخور شأنی در بخش های مختلف اقتصادی، امنیتی، اقتصادی و سایر 

موارد شاهد بودیم.
وی بیان کرد: در دوران مسئولیت هیچگاه تحت هیچ شرایطی به دنبال پست 
و مقامی نبوده ام؛ اما وقتی مسئولیتی را بر عهده گرفته خدمت به مردم، عمل به 
مسئولیت و آنچه شرح وظایف بوده مهمترین اولویت در دستور کارم بوده است، 
اکنون نیز با انتخاب به عنوان استاندار و کارگزار انقلاب اسلامی ایران با تمام توان 

پای کار بوده و از هیچ تلاشی دریغ نخواهم کرد.
استاندار سیستان و بلوچستان با بیان اینکه این استان با تمام کشور متفاوت 
بوده و از این حیث نیازمند همراهی همگانی است، ادامه داد: در شاخص های 
زیربنایی، اقتصادی، فیزیکی و سایر موارد که باید ارزیابی شود نسبت به سایر 
استان ها متفاوت هستیم و نیازمند کمک همگانی هستیم که رئیس جمهور 

محترم و معاونان ایشان به ما قول حمایت دادند.
برای تحقق اهداف و پیشبرد قطار توسعه سیستان و بلوچستان با هیچ یک از 

مدیران تعارف نداریم

وی تاکید کرد: نظام، حاکمیت و دولت عزم خود را جزم کرده تا سیستان و 
بلوچستان توسعه یابد و در این زمینه در کلان کشور همه پای کار هستند در 

استان نیز باید این مهم در اولویت قرار گیرند و همه پای کار باشند.
بیجار اظهار کرد: با توجه به صلاحدید دولت چهاردهم برای حضور من به 
عنوان استاندار سیستان و بلوچستان، شور و شوقی در استان ایجاد شد که بار 

مسوولیت را بیشتر کرد.
وی مهمترین سرمایه سیستان و بلوچستان را نیروی انسانی عنوان کرد و 
گفت: مصوبات و بخشنامه هایی در کلان کشور وجود دارد که تصمیم گیری 
را سخت کرده اما اگر مدیری بخواهد کار کند مصوباتی را از درون این ها پیدا و 

کار می کند.
استاندار سیستان و بلوچستان با اشاره به سفر رئیس دولت چهاردهم به 
سیستان و بلوچستان ادامه داد: باید پیشنهادات و راهکارهای خود را هرچه 
سریعتر با در نظر گرفتم ایده، خلاقیت، نوآوری و خلق منابع جدید احصا کرده 

و ارائه دهید.
وی تاکید کرد: برای تحقق اهداف و پیشبرد قطار توسعه سیستان و بلوچستان 
با هیچ یک از مدیران تعارف نداریم، چرا که بر اساس تاکیدات رهبر معظم 

انقلاب و ریاست محترم جمهور رضایت مردم مهمترین خط قرمز ماست.
بیجار با اشاره به انجام اولین سفر رئیس جمهور به سیستان و بلوچستان که 
بزودی انجام خواهد شد، بیان کرد: این مهم یک نقطه عطف برای این استان به 
شمار می رود که نشان از توجه به این منطقه دارد و نشان می دهد این استان از 

اهمیت ویژه ای برای دولت برخوردار است.
وی با اشاره به گلایه رهبر معظم انقلاب مبنی بر عدم تحقق مصوبات دهه ۸۰ 
و گلایه معظم له از تنبلی دولت ها در اجرای این مصوبات، گفت: تحقق اجرایی 
این سند را حتماً در سیستان و بلوچستان پیگیری خواهم کرد تا آن مصوبات 

اجرایی شود.
استاندار سیستان و بلوچستان با بیان اینکه موضوع وفاق ملی که تاکید رئیس 
دولت چهاردهم است باید در دستور کار باشد، گفت: این یک شعار محوری 
بوده باید در کنار کار جهادی و شبانه روزی، وفاق بین تمام بخش ها در دستور 
کار باشد این مهم با تکیه بر توان مدیران اجرایی سرعت توسعه استان را تسریع 

می بخشد.
وی بیان کرد: حضور میدانی مدیران در بین مردم بسیار مهم است این مورد 
به صورت ویژه رصد می شود، فرمانداران بدانند که همواره باید به دنبال خلاقیت 

و نوآوری باشد.
بیجار ادامه داد: مجمع نمایندگان سیستان و بلوچستان برای توسعه استان 
پای کار هستند، در فصل بودجه قرار داریم لایحه مشخص شده فرصت خوبی 

است نمایندگان از این ظرفیت استفاده و مدیران نیز به این امر توجه کنند.
وی به انجام طرح سرشماری کشاورزی اشاره کرد که اقدام بسیار مهمی است 
و گفت: پایه هر برنامه توسعه ای ارائه آمار درست و مناسبی بوده، همه مدیران 
مکلف  به همکاری هستند و فرمانداران باید در این خصوص وقت کافی بگذارند 

و در این رابطه دقت کنند.

استاندار سیستان و بلوچستان گفت: در سیستان و بلوچستان امنیت خوبی 
برقرار بوده و این مرهون تلاش های نیروهای نظامی، انتظامی و امنیتی است امید 

که از این پس بهتر باشد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی تبریز، در 
این نشست اعضای کمیسیون بر اهمیت همکاری 
و همدلی در بهبود شرایط اقتصادی و تأمین مالی 
فعالیت های  در  شفافیت  لزوم  و  صنعتی  فعالان 
تاکید  استان  به  مالی  منابع  بازگشت  و  اقتصادی 

کردند.
ضرورت تقویت ارتباطات بانک ها و صنایع

بازرگانی  اتاق  رئیسه  رضا جعفری، عضو هیئت 
مشکلات  حل  اهمیت  بر  جلسه  این  در   ، تبریز 
بخش  و  صنایع  بر  آن  تأثیر  و  بانک ها  ناترازی 

خصوصی تأکید کرد.
برای  جایگزین  نبودروش های  به  اشاره  با  وی 
تأمین مالی و بی اعتمادی به بازار بورس گفت: این 
امر، بار سنگینی بر دوش بانک ها قرار داده است 
و همچنان زحمت تامین مالی واحدهای تولیدی بر 
دوش بانک ها استوار است و شایسته است بانک ها 
با اعلام منابع موجود خود واحدهای صنعتی را در 

تامین مالی یاری کنند .
جعفری با تاکید بر پیگیری مطالبات استانی از 
مراجع ملی، از عدم گزارش دهی بانک های خصوصی 
در شورای هماهنگی بانک های استان و گزارش دهی 

به مسئولان استان انتقاد کرد.
عضو هیئت رئیسه اتاق بازرگانی تبریز با اشاره به 
و خصولتی  دولتی  اندک سرمایه گذاری های  حجم 
با سرمایه گذاری های بخش  در استان در مقایسه 
در  ها  گذاری  خصوصی گفت: ۹۰ درصد سرمایه 
پابرجا  و  است  بخش خصوصی  به  مربوط  استان 
ماندن این واحدها به همت مدیران بانکی بوده است.
عضو هیئت رئیسه اتاق بازرگانی تبریز، با انتقاد از 
کم لطفی بانک ها در پرداخت تسهیلات به صنایع، 
گفت: اگر خون در رگ های بخش خصوصی تزریق 

نشود، ادامه کار مشکل خواهد بود.
همکاری  برای  خصوصی  بخش  آمادگی  از  وی 
متقابل با بانک ها خبر داد و اعلام کرد که می توانند 
با  مذاکره  طریق  از  را  بانک ها  مطالبات  از  بخشی 

هم صنفان خود حل کنند.
عضو هیئت رئیسه اتاق تبریز همچنین بر لزوم 
بازگشت بخشی از گردش مالی به استان تأکید کرد 
و از آمادگی اتاق تبریز در تشویق و ترغیب مدیران 
برخی واحدهای تولیدی استان به انتقال سپرده های 
بانکی شان از تهران به استان، حل و فصل اختلاف 
مطالبات  پرداخت  در  بخش خصوصی  با  بانک ها 
معوق، از طریق مذاکره و ظرفیت کارگروه تسهیل و 
رفع موانع تولید و پیگیری انتقال حساب ها و بخشی 

از گردش مالی مس سونگون در استان خبر داد.

مشترک  پیش شرط  را  صادقانه  ارتباط  جعفری 
برای همکاری بین بانک ها و صنایع دانست و افزود: 
بسیاری از دستورالعمل های ابلاغی از تهران بیشتر 

مانع فعالیت صنایع هستند تا تسهیل کننده.
وی در پایان به لزوم فرهنگ سازی در بازار سرمایه 
غیر از بانک ها اشاره کرد و گفت: مشکل اصلی ما 
در این زمینه فرهنگ است، چرا که به دلیل تاریخی 
بودن صنعت در استان ما، فعالان اقتصادی احتیاط 
بیشتری در رابطه با روش های جدید تأمین مالی به 

خرج می دهند.
 اختیارات محدود بانک های استانی، مانع 

سپرده گذاری در استان
مالیات،  بانک،  کمیسیون  رئیس  امینی،  مهدی 
کار و تامین اجتماعی اتاق تبریز، در این نشست 

واحدهای  مشترک  مطالبات  بررسی  به منظور  که 
لزوم  بر  شد،  برگزار  تجاری  و  معدنی  صنعتی، 
همکاری و همدلی بین بانک ها و صنایع استان تأکید 
کرد. وی هدف از تشکیل جلسه را بررسی خواسته 
در خصوص  استان  و  صنعتی  تولیدی  واحدهای 
تامین مالی و تسهیلات دهی بانک ها در نیمه دوم 
سال و همچنین ابلاغ اعلام آمادگی و منابع بانک ها 
اظهار  امینی   . کرد  عنوان  تولیدی  واحدهای  به 
داشت: صنایع استان نقش قابل توجهی در سرمایه 
در گردش استان در بانک ها دارند، با این حال برخی 
از واحدهای صنعتی در سایر استان ها حساب های 
بانکی افتتاح کرده اند و ما سعی داریم از طریق تعامل، 
این سرمایه ها را به بانک های استان بازگردانیم. رئیس 
اجتماعی  تامین  و  کار  مالیات،  بانک،  کمیسیون 

بانکی  سپرده های  انتقال  عمده  علت  تبریز،  اتاق 
مدیران  محدود  اختیارات  را  تهران  به  صنعتگران 
تهران  بانک های  با  مقایسه  در  استانی  بانک های 
دانست. رئیس کمیسیون بانک، مالیات، کار و تامین 
اجتماعی اتاق تبریز، ناترازی منابع پولی و مالی را 
برای بخش های خصوصی و دولتی یکسان دانسته 
و تصریح کرد: برخی از بخشنامه های داخلی موجب 

محدودیت برای بانک های خصوصی شده است.
لزوم اعتمادآفرینی بین بانک ها و صنایع

جعفر محرم پور، دبیر اتاق بازرگانی تبریز، با اشاره 
به اهتمام این اتاق در راستای افزایش تعامل بین 
بانک ها و صنایع گفت: تاکنون دوره های آموزشی و 
همایش های مختلفی درباره شیوه های جدید تأمین 

مالی در اتاق بازرگانی تبریز برگزار شده است.

اولویت کاری کمیسیون بانک اتاق تبریز؛

بررسی ظرفیت بانک های استان 
برای تامین مالی صنایع تا پایان سال

در جلسه مشترک کمیسیون بانک اتاق بازرگانی تبریز با مدیران بانک های استان آذربایجان شرقی، چالش ها و راهکارهای تقویت تعامل بین بانک ها 
و صنایع مورد بحث و بررسی قرار گرفت.

جعفری با تاکید 
بر پیگیری 

مطالبات 
استانی از 

مراجع ملی، 
از عدم 

گزارش دهی 
بانک های 
خصوصی 

در شورای 
هماهنگی 
بانک های 
استان و 

گزارش دهی 
به مسئولان 
استان انتقاد 

کرد


